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Information från årsmötet 2024 

Tidpunkt 19.2.2024 kl18.00 och närvarande 82 personer. 

 

Ärenden: Stadgeenliga, fördelning av understöd, grytan i köket samt beslut hur diskussionen 

kring framtidsalternativen fortsätter. Val av ansvarspersoner har flyttats till ett separat 

föreningsmöte i november, vilket resulterar i ett kortare och effektivare möte.  

 

- Verksamheten i bönehuset har i princip fortsatt som tidigare år, och under 2023 hade vi 
54 sammankomst tillfällen, 5 mässor och 4 sångstundstillfällen med ett medeltal på 400 
personer vid varje samling. Söndagsskolan och tisdagsskolan har samlat ca 200 barn.        
I oktober startades även en mindre grupp för barn i åldern 2-6år som samlat ca 60 barn.  
Vi har haft två äldstemöten och två föreningsmöten, sommarmötet i juli samt 
Vitsjömötet i slutet av augusti. Under året har vi förnyat utebelysningen och dränerat 
parkeringen. Över åkern installerades en ny dagvattenlinje som förebygger problem vid 
längre ihållande regn eller skyfall. Den nya orgeln med orgelskåp och ljudanläggning 
installerades under sensommaren. 
 

- Det totala medlemsantalet var vid slutet av året 1315 personer, och av dessa, 18 år och 
äldre ca 830 st 
 

- Föreningens intäkter för år 2023 var 287 750€, sammanlagda kostnader inklusive 
avskrivningar uppkom till -268 160€, vilket gav ett resultat på 19 590€ 
 

- Till bönehusets ordförande för 2024 återvaldes Jens Björkskog 
 

- Till styrelse för 2024, valdes två nya in, samt fyra återvaldes. (namnen finns på 
anslagstavlan i böehuset) 
 

- Medlemsavgiften för 2024 för över 18 år fyllda förblev oförändrad och fastställdes till 20 
euro. 

 

- Under punkten information från LFF, presenterade den nya verksamhetsledaren för 
hemlandsmission läget i LFF. LFF:s verksamhet rullar på bra tack vare många frivilliga 
som ställer upp. Nytt för år 2024 är att LFF fått tillstånd av domkapitlet att ordna egen 
skriftskola, medieassistenten har gått upp i arbetstid vilket kommer öka utbudet i radio 
LFF. Man söker också efter ett nytt kontor. 
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- Behovet att förnya grytan i köket har funnits en tid. Och under mötet presenterades två 
alternativ att välja mellan. Metos kombigryta Viking 4G 200 E rekommenderades av 
köksgruppen och beslutades om att skaffas när tillräckligt med medel insamlats. 
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- Under punkten grytan i köket presenterades samtidigt nuvarande kassaläge. Kassan på 
11 000€ (19.2) är lägre än normala år eftersom orgelinköpet på 90 000€ finansierats 
med egna medel. Föreningen har ett behov av att så snabbt som möjligt samla in ett 
extra kapital på 63 000€. Olika evenemang för att samla in medel planeras men jag 
önskar att alla som har möjlighet att stöda extra skulle göra det nu.

 

 

- Under punkten LFF:s medlemsföreningars utredning av olika framtidsalternativ, hur vi 
går vidare, beslöts att två diskussionstillfällen skulle ordnas. Och att äldstemötets 
planeringsgrupp fick i uppdrag att planera och koordinera dessa tillfällen. 

 

- Inga övriga diskussionsärenden behandlades 
 

- Mötet avslutades kl. 20.10 

                      

                                     
                         
                      
                  
                     

                             


